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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  12/05/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό  Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

            3) Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

 

ΘΕΜΑ:  «Το απόλυτο χάος με τα πιστοποιητικά περί μη οφειλής ΤΑΠ» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

        

Το απόλυτο γραφειοκρατικό χάος επικρατεί στις αρμόδιες υπηρεσίες των 

Δήμων που εξετάζουν τις αιτήσεις των πολιτών για την έκδοση 

πιστοποιητικών περί μη οφειλής τέλους ακίνητης περιουσίας.  

 

Χιλιάδες πολιτών που αιτήθηκαν ηλεκτρονικά τα ανωτέρω πιστοποιητικά, 

καταθέτοντας πλήρη φάκελο με δεκάδες δικαιολογητικά, ύστερα από 

χρονικό διάστημα πλέον του  μηνός, λαμβάνουν απορριπτικές απαντήσεις, 

στις οποίες λαμβάνουν σχετικές οδηγίες για να καταθέσουν εκ νέου την 

αίτηση σε άλλη ηλεκτρονική πλατφόρμα της δημοτικής αρχής, 

προκειμένου να λάβουν αυθημερόν το πιστοποιητικό, το οποίο επέχει θέση 

υπεύθυνης δήλωσης και σε περίπτωση λανθασμένης δήλωσης, οι πολίτες 

θα έχουν τις έννομες συνέπειες .  

 

Επί της ουσίας, χιλιάδες πολιτών που σκόπευαν είτε να μεταβιβάσουν είτε 

να πωλήσουν ακίνητη περιουσία τους και περίμεναν καρτερικά την 

έκδοση του πιστοποιητικού περί μη οφειλής ΤΑΠ (καθώς είναι 

προαπαιτούμενο έγγραφο για τους Συμβολαιογράφους) λαμβάνουν 

απορριπτικές ειδοποιήσεις να επαναλάβουν τη διαδικασία σε άλλη 

ηλεκτρονική πλατφόρμα, ως μη οφείλουν. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Δυστυχώς, η ψηφιοποίηση του επιτελικού κράτους της Κυβέρνησης της 

Νέας Δημοκρατίας, ταλαιπωρεί καθημερινά χιλιάδες πολιτών, καθώς 

ανακύπτουν συνεχώς προβλήματα  κατά τις ηλεκτρονικές διαδικασίες 

ενώπιον των δημόσιων αρχών.  

 

Ως εκ τούτου, η δυσλειτουργία και η ελλιπής οργάνωση  προκαλεί 

χρονοτριβή και ζημία στους πολίτες, καθώς οι μεταβιβάσεις και 

αγοραπωλησίες ακινήτων έχει κυριολεκτικά ανασταλεί εξαιτίας της μη 

έκδοσης του ανωτέρου πιστοποιητικού.  Επιπροσθέτως, τους υποβάλλει εκ 

νέου να καταθέτουν  τις απαραίτητες αιτήσεις, πράγμα το οποίο απαιτεί 

χρόνο και κόστος για όσους αδυνατούν να χρησιμοποιήσουν τα 

ηλεκτρονικά μέσα.  

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Για ποιο λόγο οι δημοτικές αρχές απαντούν αρνητικά, ύστερα 

μάλιστα από μεγάλο χρονικό διάστημα εκ της κατάθεσης της 

αίτησης, προτρέποντας τους πολίτες να υποβάλουν νέα αίτηση σε 

άλλη ηλεκτρονική πλατφόρμα; 

2) Για ποιο λόγο, εφόσον η ορθή ηλεκτρονική πλατφόρμα ήταν υπό 

κατασκευή, τα αρμόδια Υπουργεία προέτρεψαν τους πολίτες να 

υποβάλουν ηλεκτρονικές αιτήσεις προσωρινά σε ηλεκτρονικές 

πλατφόρμες που δεν θα χρησιμοποιούνταν στο μέλλον; 

3) Ποιος φέρει την ευθύνη για χιλιάδες μεταβιβάσεις ακινήτων και 

επενδύσεις που φέρεται να ακυρώθηκαν λόγω της χρονοτριβής των 

αρμόδιων αρχών; 

4) Σκέπτεσθε να αναστείλετε την έκδοση ηλεκτρονικής ταυτότητας 

ακινήτων, λόγω της χρονοτριβής του Δημοσίου επί των εκδόσεων 

των ανωτέρω πιστοποιητικών; 

 

                           Ο ερωτών Βουλευτής  

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




